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Rada Gminy Masłów 

Protokół nr LIII  

Sesja w dniu 24 stycznia 2023  

 
Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:31 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył LIII sesję Rady Gminy Masłów. Stosownie 

do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz wszystkich oglądających 

transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LII z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło udzielił głosu mieszkańcowi, 

który zwrócił się z pytaniem jak jest interpretowany zapis statutu w zakresie udzielania głosu 

osobom spoza Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów wyjaśnił, że zgodnie ze statutem przewodniczący rady 

decyduje o udzieleniu głosu, może udzielić głosu, może zabrać głos. Zapisy statutu są 

mieszkańcowi znane. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z prośbą o szerszą informację nt. tematyki spotkania MZWiK 

w dniu 20 grudnia 2022 r.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił porządek obrad posiedzenia, o które zapytał 

pan radny. Szczegółowe informacje dostępne są na stronie MZWiK. 

Mieszkaniec gminy zwrócił się z pytaniami dotyczącymi: 

− spotkania w sprawie inkasa, czy się odbyło, jeśli nie to kiedy się odbędzie. 

− podjazdu na Radostową. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zwrócił uwagę, że tematyka zgłaszana 

przez mieszkańca nie dotyczy tego punktu. 

W odpowiedzi mieszkaniec odniósł się do wypowiedzi radnego Ksela, który pytał o spotkanie 

MZWiK, czego również nie ma w sprawozdaniu.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że ta informacja była zawarta w sprawozdaniu. 
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Mieszkaniec zgłosił kolejne dwa pytania dotyczące: 

− uchylenia w części uchwały dotyczącej inkasa, 

− postępowania przed Samorządowym Kolegium Odwoławczym w sprawie 

Podklonówki.  

 Wójt Gminy Tomasz Lato odniósł się w odpowiedzi do spotkania w sprawie inkaso 

wyjaśniając, że rozmowy się toczą. W sprawie podjazdu na ulicę Radostową Wójt 

poinformował o etapie rozmów z właścicielem gruntu. 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo jaki zapis został 

uchylony w uchwale dotyczącej inkaso, podkreślając jednocześnie, że zgodnie z tym, co było 

przedstawione na sesji, zapisy uchwały nie ulegały zmianie.  

W sprawie Podklonówki odpowiedzi udzieliła Anna Kucmin – Kierownik referatu Rolnictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, wyjaśniając, że SKO przekazała sprawę do 

ponownego rozpatrzenia, wobec tego przygotowywane są obwieszczenia.   

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki uzupełniając swoją poprzednią wypowiedź 

odczytał zapisy uchylone przez Regionalną Izbę Obrachunkową w zakresie inkasa.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

6. Sprawozdania z pracy komisji stałych za 2022 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że wszystkie 

sprawozdania zostały załączone w materiałach i zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba ich 

odczytywania. 

W związku z brakiem głosów w tej sprawie, Przewodniczący poinformował o sposobie 

głosowania w tym punkcie i przystąpił do głosowania.   

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

zamieszczone w materiałach  nie zawiera podpisu.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że wersja papierowa jest podpisana.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Obara potwierdził, że jest to to samo 

sprawozdanie, które zostało przyjęte przez Komisję i przedstawione Radzie okazując 

jednocześnie opieczętowany i podpisany dokument. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z uwagą dotyczącą braku w sprawozdaniu, informacji 

odnoszącej się do niewykonania założeń planu (punkt 5 i 6 planu pracy).  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że taki głos powinien pojawić się na komisji 

podczas przyjmowania sprawozdania przez komisję. Pan radny w komisji uczestniczył, szkoda, 

że tego nie zgłosił – może członkowie komisji  poprawiliby sprawozdanie. Dzisiaj głosujemy 

nad sprawozdaniem przedstawionym przez Komisję.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji do spraw Inwestycji za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami 

i Rolnictwa za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Budżetu i Finansów za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy za 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele przewozu dzieci 

niepełnosprawnych 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zabrał głos informując, że jego zdaniem jest to dobra uchwała, 

która służy rodzicom dzieci z niepełnosprawnościami. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 
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Uchwała nr LIII/553/2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na cele 

przewozu dzieci niepełnosprawnych została podjęta. 

 

b) w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2023 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera omówiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/554/2023 w sprawie podziału środków oraz planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2023 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Masłów została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany Uchwały Nr III/27/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 

2018r. sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 
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Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/555/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/27/2018 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 grudnia 2018r. sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku  

i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019-2023 została przyjęta. 

 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr III/28/2018 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 

2018 określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Temat omówiła pani Aneta Kułak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/556/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/28/2018 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 grudnia 2018 określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 została 

podjęta. 

 

e) w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach Funduszu Solidarnościowego 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/557/2023 w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego została przyjęta. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały Nr LII/542/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 

2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/558/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr LII/542/2022 Rady Gminy Masłów 

z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno została 

przyjęta.  

 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów omówił szczegółowo projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Zenon Adam Pedrycz poinformował jakie 

sprawy zostały poruszone w tym punkcie, podczas wczorajszego posiedzenia komisji  

i przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do omawianego projektu uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa oceniła pozytywnie 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/559/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa oceniła pozytywnie 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/560/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została przyjęta. 

 

i) w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Masłów na lata 2023 - 2027” 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

omówiła szczegółowo projekt uchwały.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zaapelował do radnych o odrzucenie tego projektu uchwały, z 

uwagi na niebezpieczny zapis dotyczący sprzedaży części lokali. Dyskusja w tej sprawie odbyła 

się również wczoraj na komisji. Radny podkreślił mały zasób lokalowy w gminie (5 lokali 

mieszkalnych), a sprzedaż majątku gminnego czy wprowadzanie innych form własności w tym 

obiekcie wydaje się absurdalna. Radny zasugerował konieczność znalezienia innego 

rozwiązania na ten problem.  
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Głos zabrał radny Tomasz Ksel, który również powtórzył swoje stanowisko przedstawione na 

komisji i w pełni popierające stanowisko przedmówcy. Radny Ksel uważa, że projekt uchwały 

jest do zaakceptowania, poza paragrafem dotyczącym sprzedaży. Tłumaczenie, że decyzje  

o ewentualnej sprzedaży podejmuje później rada jest zasadne. Jednak do momentu podjęcia 

takiej decyzji rada nie ma żadnego udziału; dostajemy gotowy materiał, na który nie mamy 

wpływu. Ogranicza się to jedynie do możliwości wypowiedzenia się na komisji czy sesji. 

Radny wspomniał również, że apelował do przewodniczących komisji do organizowania 

osobnych posiedzeń, gdzie ta dyskusja mogłaby się rozwinąć.   

O głos poprosił radny Ryszard Jan Filipowicz, który przedstawił swoje stanowisko, wyjaśniając 

że nie do końca popiera stanowisko przedmówców.  

W odpowiedzi, Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, że wczoraj komisje opiniowały 

ten projekt uchwały i większością głosów projekt otrzymał pozytywne opinie. Wójt zaznaczył, 

że w żaden sposób podejmując tę uchwałę – nie podejmujemy decyzji o sprzedaży obiektu. 

Takie decyzje będą podejmowane w osobnym trybie, o ile w ogóle dojdzie do tego etapu. 

Projekt uchwały pozwala na ustalenie jednolitych zasad zarządzania lokalami, czy zasad  

dotyczących remontów, czy części składowych ponoszonych przez mieszkańców (tj. opłaty za 

energię, wodę czy odprowadzanie ścieków). Wójt zwrócił się z wnioskiem do Rady Gminy  

o podjęcie tej uchwały.  

Ad wocem, radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, że nie neguje wyjaśnień Wójta, jednak 

zapisy § 7 wprost mówią: „Planuje się w latach 2023 – 2027 sprzedaż lokali mieszkalnych 

wydzielonych w budynku „Domu Nauczyciela” w Mąchocicach Kapitulnych, ul. Szkolna 29”. Ta 

uchwała otwiera drogę do sprzedaży tych lokali.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odniósł się do zapisów § 7 ust. 2, gdzie jasno jest napisane 

o kolejnych czynnościach związanych ze sprzedażą budynku i koniecznością podjęcia stosownej 

uchwały przez Radę Gminy. Wójt zaznaczył, że na ten moment gmina nie jest przygotowana do podjęcia 

działań związanych ze sprzedażą lokali. Projekt uchwały jest przygotowany zgodnie z przepisami prawa, 

na okres 5 lat.  

Radny Ksel ponownie zabrał głos informując, że słowo „sprzedaż” jest w tej sytuacji 

zdecydowanie na wyrost. W świetle zapisów dotyczących ulg na poziomie prawie 98% 

wartości, przy wstępnej wycenie 50.000 zł z lat 2010-2014, zaokrąglając nawet do 100.000 zł 

– lokale zostaną oddane za 2.000 zł. To żaden wkład finansowy, podczas gdy obciążamy 

budynek 50% udziałem w podejmowaniu decyzji. Słowo „sprzedaż” jest tu zdecydowanie na 

wyrost. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że dyskusja w głównej mierze jest gdybaniem. Na 

dzień dzisiejszy wiemy, że większa część tych mieszkań nie jest możliwa do sprzedania z uwagi 

na brak zainteresowania zakupem, czy brak lokatora. Kolejna sprawa, to czy jakakolwiek 

bonifikata zostanie zastosowana to decyzja Państwa. Mówimy o czymś, co możemy planować 

ale dopiero po opracowaniu dokumentów, których na ten moment nie ma. Kolejne etapy 

zmierzające do sprzedaży mogą być przedmiotem dyskusji, ale nie muszą. Po opracowaniu 

dokumentów może okazać się, że w ogóle nie podejmiemy działań związanych ze sprzedażą. 

Ta uchwała daje tylko możliwość, co nie oznacza, że do tego dojdzie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że ta dyskusja 

w tym momencie nie zmieni niczego. Państwo radni przedstawili swoje stanowisko,  

a głosowanie zdecyduje czy uchwała zostanie podjęta, czy nie. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o opinie komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że opinia komisji do tego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez głosu Przewodniczącego.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa oceniła pozytywnie 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis, Janusz Obara 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/561/2023 w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów na lata 2023 - 2027” została podjęta. 

 

j) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

szczegółowo sprawę.   

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z prośbą o wyjaśnienia dotyczące pytań zadawanych podczas 

posiedzenia komisji, o czym mowa w protokole komisji. 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński wyjaśnił, że odpowiedzi na pytania podczas 

komisji zostały udzielone i przedstawił odpowiedzi. Skarżąca nie brała udziału  

w postępowaniu, a koszt zakupu aplikacji wynosił około 20.000 zł. Kierownik poinformował 

również, że gmina płaci abonament za jej utrzymanie i wprowadzanie na bieżąco zmian planu.  

Radny Wojciech Haba, w imieniu Przewodniczącego Komisji do spraw skarg, wniosków  

i petycji przedstawił rekomendację komisji o uznanie skargi za bezzasadną.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania przedstawionego projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 
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Uchwała nr LIII/562/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Masłów została 

podjęta. 

 

k) w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów na 2023 

rok 

Przewodniczący Rady Gminy  Piotr Władysław Zegadło poinformował, że każda z komisji 

opracowała plan pracy, który został przedstawiony Radzie jako załącznik do projektu uchwały. 

Brak głosów w dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

Uchwała nr LIII/563/2023 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Masłów na 2023 rok została przyjęta. 

 

8. Informacje i ogłoszenia 

Radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, że docierają do niego sygnały o problemach  

z funkcjonowaniem ośrodków zdrowia. Zdaniem radnego, jest to ostatni moment na podjęcie 

działań, ponieważ coraz więcej mieszkańców wypisuje się z naszych ośrodków. 

Mieszkaniec gminy zabrał głos odnośnie sprawy inkasa. Mieszkaniec poinformował, że 

wystąpił z wnioskiem o udzielenie informacji, czy inkasenci pobierają opłaty od 

przedsiębiorców. Taką odpowiedź urząd udzielił z podaniem kwot na poszczególnych 

inkasentów, o czym mieszkaniec poinformował wskazując trzy najwyższe kwoty. Mieszkaniec 

poinformował także, ze 19 grudnia chciał się wybrać na dyżur, jednak wójt uczestniczył  

w obradach komisji. Oczywiście pan wójt oddzwonił. Mieszkaniec zwrócił uwagę, że poprosił 

o zabezpieczenia nagrania z rozmowy telefonicznej i uzyskał odpowiedź, że takie nagranie jest 

kasowane po 7 dniach, a nie tak jak dotychczas – po 30 dniach.   

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie.  

 

9. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady.  

 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów  

/-/ Piotr Zegadło    
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Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


